
ZAPISNIK

sa 40. sjednice Skolskog odbora OS KonjSdina odrZane 22.08.2024. godine.

PRISUTNI:
Taqja Babi6 Crnidki
Marina Jelendid
Dinka Stih CuriS
Milena Prodanovii
Adriana Sivec Pavlovii

ODSUTNI:
DraZenka Kuzman (opravdan razlog)

OSTALI PRISUTNI ; ZoranVuger, ravnatelj
Marinela Dominko, tajnica Skole

POCETAK: 16:30 h

Zamjenica predsjednice Skolskog odbora Marina Jelendii otvara 40. sjednicu Skolskog
odbora, konstatira da je kvorum za donoSenje odluka zadovoljen, te imenuje Marinelu
Dominko, tajnicu Skole, zapisnidarkom i predlaZe idu6i

DNEVNI RED

l. Usvajanje skraienog zapisnika s 39. sjednice Skolskog odbora.
2. Pravilnik o organizaciji rada i sistematizaciji radnih mjesta u Osnovnoj Skoli

Konj5dina - dono5enje
3. Odluka o raspisivanju javnog natjedaja za davanje na kori5tenje male sportske

dvorane i ostalih prostora i opreme Skole - dono5enje
4. Davanje suglasnosti na prijedlog ravnatelja za zapoiljavanje na radno mjesto

uditelja/ice razredne nastave na neodredeno vrijeme
5. Razno

Skolski odborjednoglasno prihvaia dnevni red i kreie se na 1. todku dnevnog reda.

4d.1.

Zamjenicapredsjednice Skolskog odbora Marina Jelendi6 predlaZe glasovanje i Skotski odbor
jednoglasno sa 5 glasova ZA donosi

ODLUKU

1. Usvaja se zapisnik s 39. sjednice Skotskog odbora.

4d.2.

Druga todka dnevnog reda je dono5enje Pravilnika o organizaciji rada i sistematizaciji radnih
mjesta u Osnovnoj Skoli Konj5dina. Tajnica poja5njava da ga je potrebno donijeti zbog



Uredbe koja je stupila na snagu. Navedena su aktualna radna mjesta prema novim nazivimarz
Uredbe.

Zamjenicapredsjednice Skolskog odbora Marina Jelendid predlaLe glasovanje i Skolski odbor
jednoglasno sa 5 glasova ZA donosi

ODLUKU

1. Donosi se Pravilnik o organizaciji rada i sistematizaciji radnih mjesta u
Osnovnoj Skoli KonjSiina.

4d.3.

Prelazi se na tre6u todku dnevnog reda. Ravnatell izlaLe da je potrebno raspisati natjed,aj za

davanje na kori5tenje male sportske dvorane i ostalih prostora i opreme Skole kako bi se s
podetkom nastavne godine mogli sklopiti ugovori s odabranim ponuditeljima. U najam se daje

mala sportska dvorana i udionica kao i prija5njih godina. Ugovori se sklapaju za nastavnu
godinu. Svake godine se jave isti ponuditelji.
Na pitanje dlanica koriste li i svladionice ravnatelj odgovara potvrdno. Clanica Milena
Prodanovi6 postavila je pitanje da li je cijena odredena. Ravnatelj odgovara da je Osniva(, na

razini lrqanije odredio Odlukom minimalnu visinu naknade tako da su cijene u skladu s time.

Zamienicapredsjednice Skolskog odbora Marina Jelendid predlaZe glasovanje i Skolst<i odbor
jednoglasno sa 5 glasova ZA donosi

ODLUKU

1. Donosi se Odluka o raspisivanju javnog natjeiaja za davanje na kori5tenje
male sportske dvorane i ostalih prostora i opreme Skole.

Ad.4.

Prelazi se na detvrtu todku dnevnog reda. Ravnatelj podsjeda dlanove da je uditeljica razredne

nastave prije kraja nastavne godine oti5la u mirovinu i da je na njenom mjestu bila zaposlena

zanrlena do kraja nastavne godine. Nakon prijave potrebe zf, zapoiliavanjem Upravnom

odjeiu za obrazovanje, kultunr, Sport i tehnidku kulturu I{ZL od strane Upravnog odjela

poslana je Uputnica i Odluka o prednosti zapoSljavanjaza uditeljicu razredne nastave Jelenu

Novosel- OLi:g. Ravnatelj ju je kratko predstavio i istaknuo da je pristupila testiranju koje je

uspje5no proSla. Ravnatelj je zadovoljan kandidatkinjom i postignutim rezultatima na

testiranju kao i njezinim dosadaSnjim iskustvom te predlaZe da se s navedenom

kandidatkinjom zasnuje radni odnos.

ilanica Milena Prodanovi6 smatra da treba raspisati natjedaj i dati priliku i drugim

potencijalnim kandidatima da se predstave. Takoder dlanica Dinka Stih Curi5 istide da je

Lolegicl iz YaraLdina sto donosi i ve6e tro5kove prijevoza, a moLda se nade netko tko je

blize. ilanica Adriana Sivec Pavlovid je istaknula da je dula da je predloZena kandidatkinja

dobra u svom poslu. elanovi Skolskog odbora nagla5avaju da imaju pravo odbiti

kandidatkinju i da se ide na natjedaj gdje 6e biti vi5e kandidata i moZda kompetentnijih te se

ne slaZu s prijedlogom ravnatelja.



Zamjenicapredsjednice Skolskog odbora Marina Jelendid predlaLe glasovanje i Skolski odbor
sa2 glasaPROTIV i 3 glasa SUZDRZAN donosi

ODLUKU

1. Donosi se odluka o neodabiru kandidatkinje predloZene od strane ravnatelja za
zapo5ljavanje na radno mjesto uiiteljica razredne nastave na neodrealeno vrijeme.

Ad.5.

Ravnatelj iznosi aktualnosti u Skoh. Skolu deka mnogo zapo5ljavarla zbog odlaska radnika u
mirovinu (domar, kuharica), porodiljnih, odinskih dopusta i zamjene za bolovanj e. Za neka
radna mjesta jo5 uvijek se dekaju suglasnosti ministarstva za zapoSljavanje da bi se moglo
krenuti u raspisivanje natjedaja. Natjedaj za psihologa je zavrSio 21.08.2024. te nije pristigla
nijedna molba. Ovih dana se raspisuje natjedaj za domara i uditeljicu geograhje. Suglasnost za
zapo5ljavanje kuharice joS dekamo. Natjedaj za pomodnike u nastavi takoder jo5 nije krenuo
pa 6e vrlo vjerojatno djeca krenuti bez pomocnika u Skolu.
Clanica Milena Prodanovi6 postavlja pitanje kako ie se rasporediti rad u kuhinji ako nede sti6i
suglasnost na vrijeme, a kuhinja podinje s radom prvog dana. Ravnatelj odgovara da razmi5lja
i o tome i da ako se dogodi da Skola ne dobije suglasnost na vrijeme da iemo morati zaposliti
nekog na 60 dana.
Ravnatelj izlaLe da su dobivene suglasnosti za produleni boravak tako da od ove Skolske
godine Skola ima program produZenog boravka. Smi5lja se nadin kako organizirati podjelu
obroka udenicima koji poha<faju program produZenog boravka (hoie li prvi obrok imati iza
prvog sata ili kasnije ).
Clanica Milena P. istide da 6e to biti jako teSko jer prva5idi neie stiii pojesti obrok u 5
minuta. Treba smisliti moZda drugadiji raspored obroka .

Ravnatelj obavje5tava dlanove da 6e se asfaltirati prilaznacesta Skoli i da nas deka uredivanje
zadnjeg ulaza. Takoder Zupanija traLi izvodata za zamjenu dotrajalih cijevi centraln6g
gnjanja s obzirom da je grijanje lo5e. Po5to je iznos jako velik Osnivad provodi postupaf
javne nabave. ObavjeStava dlanove i o poplavi u Skoli koja se dogodila tijekom ljetnih
praznika i da se deka odSteta osiguranja.
Takoder obavje5tava dlanove da i u idu6oj Skolskoj godini ima l7 razrednih odjela. Sve je
viSe udenika s te5ko6ama je i zato se razredi dijele.
ilanica Dinka Stih CuriS pita mogu li vidjeti iezultate nacionalnih ispita. Ravnatelj je dao nauvid rezultate nacionalnih ispita dlanovima te iznosi da su udenici u prosjeku dobro napisali
ispite.

Nije bilo dodatnih pitanja ni izlaganja.

ZAVRSETAK: I 7:33 h

KLASA: 007-04124-02t9
URBROJ: 2140-67-24-2

U Konj5dini,22".08.

TAMJENICA PREDSJEDNICE
SKOLSKOG ODBORA:
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Zapisnidar: Marinela
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